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Abstract (en)
An anatomically fitted padding having a padding adaptor and a device for manufacturing it, in particular for a crash helmet, the adaptor having
a ventilation system. For this purpose, an elastic lining is provided which consists of a hood and a covering, which together form an interior for
receiving a curable material which is impact-damping and/or shock-damping. In this case, the lining is approximately matched to the contour of the
protective article to be padded and adapted and of the part of the body to be protected so that, when the material has cured, the adaptor can be
placed in the protective article without changing the contour of the side matched precisely to the part of the body. <IMAGE>

Abstract (de)
Körpergerechte Polsterung (8) mit einem Polsteradapter (8b) und Vorrichtung zu dessen Herstellung, insbesondere für einen Sturzhelm, wobei
der Adapter ein Belüftungssystem (4-7,11) aufweist. Hierzu ist ein elastischer Belag aus einer Haube (50) und einer Hülle (60) vorgesehen, die
einen Innenraum zur Aufnahme eines aushärtbaren schlag- und/oder stoßdämpfenden Materials ausbilden. Der Belag (50) ist dabei der Kontur
des auszupolsternden bzw. zu adaptierenden Schutzgegenstands sowie des zu schützenden Körperteils angenähert, sodaß nach Aushärten des
Materials der Adapter (8b) ohne Konturveränderung der an das Körperteil exakt angeglichenen Seite in den Schutzgegenstand eingelegt werden
kann. <IMAGE> <IMAGE>
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